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PROTOKÓŁ  Nr LVII/2023 

z przebiegu LVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 25 września 2023 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Burmistrza Zbąszynka Wiesława 

Czyczerskiego, Sekretarza Jana Makarewicza, Skarbnika Gminy Anetę Nawracała, 

pracowników Urzędu oraz mieszkańców i otworzył obrady LVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w Zbąszynku o godz. 1500. Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest 13 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

/Listy obecności radnych oraz kierownictwa Urzędu stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 

protokołu/.  

 

Do sesji dołączyła radna Agnieszka Wodniczak 

 

Do pkt.2 

 

Przyjęcie porządku obrad 

1.  Otwarcie sesji 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Informacja z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2023 roku 

7. Projekt Nr 1 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2023 – 2035 

8. Projekt Nr 2 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2023 rok 

9. Projekt Nr 3 w sprawie zmiany do uchwały Nr XLVIII/68/2022 Rady Miejskiej w 

Zbąszynku z dnia 28 grudnia 2022 roku w sprawie ustalenia wysokości i zasad ustalania 

oraz rozliczania dotacji celowych dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby 

dziecięce oraz dla dziennych opiekunów prowadzących działalność na własny rachunek 

na terenie Gminy Zbąszynek 

10. Projekt Nr 4 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości gminnych 

11. Projekt Nr 5 w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2024 – 2027 

12. Projekt Nr 6 w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Program profilaktyki i 

wczesnego wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Zbąszynek na lata 

2023-2025” 

13. Wolne wnioski i informacje 

14. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zmianę porządku obrad w związku z 

rozbudowaniem podpunktów w punkcie 11 porządku obrad. 
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Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji 
2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

6. Informacja z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2023 roku 

7. Projekt Nr 1 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2023 – 2035 

8. Projekt Nr 2 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2023 rok 

9. Projekt Nr 3 w sprawie zmiany do uchwały Nr XLVIII/68/2022 Rady Miejskiej w 

Zbąszynku z dnia 28 grudnia 2022 roku w sprawie ustalenia wysokości i zasad ustalania 

oraz rozliczania dotacji celowych dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby 

dziecięce oraz dla dziennych opiekunów prowadzących działalność na własny rachunek 

na terenie Gminy Zbąszynek 

10. Projekt Nr 4 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości gminnych 

11. Projekt Nr 5 w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2024 – 2027 

• odczytanie opinii z dnia 18.09.2023 r. Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników 

• tajne głosowanie w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2024 – 2027 

• odczytanie wyników wyborów 

• głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2024 - 

2027 

12. Projekt Nr 6 w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Program profilaktyki i 

wczesnego wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Zbąszynek na lata 

2023-2025” 

13. Wolne wnioski i informacje 

14. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są dodatkowe uwagi i propozycje do porządku obrad, po 

czym zarządził głosowanie nad jego przyjęciem poprzez wciśnięcie stosownego przycisku.  

Po wyświetleniu wyników głosowania, Przewodniczący Rady odczytał, że w głosowaniu 

udział wzięło 14 radnych, porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował radnych, że protokół przez czas trwania sesji 

będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt. 13 porządku obrad. 

 

Do pkt. 4 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
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Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 5 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. 

/Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

W uzupełnieniu do sprawozdania dołączona została informacja z działalności referatów 

Urzędu Miejskiego w okresie międzysesyjnym. 

/Informacja z działalności referatów UM w okresie od 29 sierpnia 2023 r. do 25 września 2023 

r.- stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 6 

Informacja z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2023 roku 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż informacja w temacie realizacji budżetu za I półrocze 

2023 roku została przekazana radnym w formie elektronicznej i omówiona na posiedzeniach 

Komisji Stałych.  

.  

Informacja z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2023 roku została przyjęta 

jednogłośnie  w obecności 14 radnych. 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 

/Informacja z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2023 roku stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu /. 

 

 

 

Do pkt. 7 

Projekt Nr 1 w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2023 – 2035. 

 

Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2023 – 2035 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzenia głosowania, Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w 

głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  

Uchwała Nr LVII/49/2023 w  sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2023 – 2035 została przyjęta 

jednogłośnie w obecności 14 radnych. 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/ 
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Do pkt. 8 

Projekt Nr 2 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2023 rok. 

 

Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian w 

uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2023 rok. 

Radny Marek Pych zadał pytanie w sprawie zakupu pomp ciepła i paneli fotowoltaicznych do 

budynku w którym znajduje się Niepubliczne Przedszkole w Zbąszynku. Czy Gmina  finansuje 

zadanie w 100% oraz czy przedsiębiorca będzie partycypował w kosztach? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski odpowiedział, że będziemy finansować w 100 %, 

są to budynki Gminne, koszty energii elektryczne będą mniejsze a tym samym koszty dziecka 

za pobyt w przedszkolu nie wzrosną. 

Radny Marek Pych dopytał, czy w każdy budynku Gminnym, w którym znajduje się 

przedszkole, będącym własnością Gminy, również będą odbywać się takie remonty, jeśli tak 

to w jakim zakresie oraz czy przedszkola będą partycypować w kosztach? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  odpowiedział, że inwestujemy w obiekty 

Gminne, wykonaliśmy między innymi remont toalety w Przedszkolu w Dąbrówce, kotłownie 

oraz dach w budynku przedszkola w Kręcku. Dofinansowujemy również do remontów w 

internacie. Burmistrz dopowiedział, że mamy możliwość sprawdzenia kalkulacji kosztów w 

przedszkolach. 

Radny Marek Pych zadał pytanie, czy budynki w których znajdują się przedszkola będą 

sprzedawane? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  odpowiedział, że nie ma planów sprzedaży 

obiektów. Przypomniał również, że nie ma możliwości zbywania budynków bez podjęcia 

stosownej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Podsumowując głosowanie Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w głosowaniu 

udział wzięło 14 radnych.  

Uchwała Nr LVII/50/2023 w  sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 

2023 rok została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 9 

 

Projekt Nr 3 w sprawie zmiany do uchwały Nr XLVIII/68/2022 Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 28 grudnia 2022 roku w sprawie ustalenia wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowych dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce 

oraz dla dziennych opiekunów prowadzących działalność na własny rachunek na 

terenie Gminy Zbąszynek. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

zmiany do uchwały Nr XLVIII/68/2022 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 28 grudnia 2022 
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roku w sprawie ustalenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowych dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce oraz dla dziennych opiekunów 

prowadzących działalność na własny rachunek na terenie Gminy Zbąszynek. 

Radny Marek Pych  zapytał z czego wynika kwota podwyższenia wysokości dotacji 

celowych? 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  odpowiedział, ze nie ma żadnych kalkulacji, takie 

podwyższenie możemy zaproponować. 

Radny Marek Pych zapytał, czy jeśli za 6 miesięcy właściciele przedszkoli złożą kolejny 

wniosek o podwyższenie dotacji, to czy Gminy nie będzie na to stać? 

Burmistrz odpowiedział, ze na ten moment trudno powiedzieć jaka będzie sytuacja w kraju za 

6 miesięcy, jaka będzie cena za energię, która w dużym stopniu rzutuje na koszty 

funkcjonowania placówki. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Podsumowując głosowanie Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w głosowaniu 

udział wzięło 14 radnych.  

Uchwała Nr LVII/51/2023 w sprawie zmiany do uchwały Nr XLVIII/68/2022 Rady Miejskiej 

w Zbąszynku z dnia 28 grudnia 2022 roku w sprawie ustalenia wysokości i zasad 

ustalania oraz rozliczania dotacji celowych dla podmiotów prowadzących żłobki lub 

kluby dziecięce oraz dla dziennych opiekunów prowadzących działalność na własny 

rachunek na terenie Gminy Zbąszynek została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 

radnych. 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 10 

Projekt Nr 4 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości gminnych. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy 

nieruchomości gminnych 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Podsumowując głosowanie Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w głosowaniu 

udział wzięło 14 radnych.  

Uchwała Nr LVII/52/2023 w  sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości gminnych została 

przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 11 

Projekt Nr 5 w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2024 – 2027. 

 

Przewodniczący Zespołu  ds. zaopiniowania kandydatów na ławników Andrzej Budych 



Rada Miejska w Zbąszynku VIII kadencja Samorządu 

           2018-2023 

 

6 

 

odczytał opinię z dnia 18.09.2023 r. Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Mazur zarządził tajne głosowanie poprzez 

naciśniecie na panelu odpowiedniego przycisku.  

Przewodniczący Rady Jan Mazur odczytał wynik głosowania. Kandydatka na ławnika 

Pani Alina Piatyszek-Pych otrzymała 14 głosów na TAK. 

 

Następnie Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w 

sprawie wyboru ławnika na kadencję 2024 – 2027. 

Przewodniczący Rady Jan zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu 

uchwały i zarządził głosowanie. 

Podsumowując głosowanie Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w głosowaniu 

udział wzięło 14 radnych.  

Uchwała Nr LVII/53/2023 w sprawie wyboru ławnika na kadencję 2024 – 2027 została 

przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur serdecznie pogratulował i życzył dużo zdrowia oraz 

wytrwałości w pełnieniu funkcji kandydatce na ławnika. 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 12 

Projekt Nr 6 w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Program profilaktyki i 

wczesnego wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Zbąszynek na lata 

2023-2025”. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Program profilaktyki i wczesnego wykrywania 

osteoporozy wśród mieszkańców Gminy Zbąszynek na lata 2023-2025”. 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Podsumowując głosowanie Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w głosowaniu 

udział wzięło 14 radnych.  

Uchwała Nr LVII/54/2023 w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Program 

profilaktyki i wczesnego wykrywania osteoporozy wśród mieszkańców Gminy 

Zbąszynek na lata 2023-2025” została przyjęta jednogłośnie w obecności 14 radnych. 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 

 

O godz. 16:00 sesję opuściła  radna Agnieszka Wodniczak. 
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Do pkt. 13 

 

Wolne wnioski  i informacje 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapoznał radnych z korespondencją, która wpłynęła do 

biura rady w okresie międzysesyjnym. Następnie poinformował o terminach posiedzeń 

Konwentu, Komisji i sesji Rady, które odbędą się w październiku br. Konwent dnia 16 

października, Komisje 23 października oraz sesja 30 października br. Poinformował też o 

tematyce na posiedzeniach. 

Radny  Marek Pych serdecznie podziękował Burmistrzowi za przyznanie środków na 

organizację „Rajdu Koziołka”, za przybycie na otwarcie oraz podziękował wszystkim, którzy 

pomogli w organizacji wydarzenia. 

Radny Marek Pych dopytał o realizację inwestycji tj. parking koło poczty oraz publiczne 

toalety.  Zwrócił uwagę na brak ogłoszonego przetargu na ulicę Chlastawską,  dopytał jaki 

odcinek oraz w jakiej technologii będzie realizowany? 

Burmistrz Zbąszynka odpowiedział,  że na ulicę Chlastawska nie otrzymaliśmy do teraz 

promesy. Jeśli zostanie przekazana to rozpoczniemy procedurę przetargową. Realizacja 

inwestycji dotyczy odcinka do torów, który jest  w strefie konserwatorskiej. Przebudowa drogi 

będzie realizowana w technologii asfaltowej, część drogi będzie odtworzona, zgodnie z 

zaleceniami Konserwatora Zabytków. Odcinek 4 m drogi będzie wyłożony asfaltem a  

poszerzenia tej drogi będą to odtworzenia historyczne (ok 70 m drogi-odtworzenia 

historyczne). 

Radny Marek Pych  zapytał czy wiemy na jakim etapie jest budownictwo SIM? 

Burmistrz Zbąszynka odpowiedział,  że musieliśmy złożyć wniosek o przesunięcie terminu 

rozpoczęcia inwestycji. Na dzień dzisiejszy żaden projekt z programu SIM nie został 

rozpoczęty, w tym nasz. Grunt od KOWR póki co nie został przez SIM przejęty.  

W temacie parkingu Burmistrz Zbąszynka odpowiedział, że nie zostanie rozpoczęty remont 

w tym roku.  Musimy priorytetować zadania, z uwagi na dużą ilość złożonych projektów i 

możliwość otrzymania dofinansowania. Będziemy na bieżąco bilansować budżet i sprawdzać 

czy mamy środki na wkład własny. 

Radny Marek Pych zapytał czy jest możliwość do informacji z referatów, którą dostajemy na 

sesje, otrzymywać informację na temat projektów, na które zostały złożone wnioski o 

dofinansowanie. 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski odpowiedział, że nie będziemy upubliczniać tej 

wiadomości. Będziemy informować o wnioskach, które otrzymały dofinansowanie, tak by nie 

powstały niedomówienia bądź niepotrzebnie rozbudzone nadzieje. 

Nie składamy projektów opartych tylko o koncepcję, ponieważ one gorzej punktują i trudniej 

uzyskać dofinansowanie. Na wszystkie składane projekty staramy się mieć gotową 

dokumentację. 

Radny Marek Pych  dopowiedział, że to byłaby pozytywna i transparentna informacja, o 

ilości złożonych projektów. Jest to poniekąd  transparentność strategii, którą Gmina wdraża. 

Radny Grzegorz Woźniak zapytał, czy studzienki na ulicy Kosieczyńskiej zostaną 

naprawione i kiedy oraz czy w razie jakichkolwiek uszkodzeń pojazdów do kogo zgłaszać się 

po odszkodowanie. 

Burmistrz Zbąszynka odpowiedział, że Starostwo Powiatowe jest właścicielem drogi, 
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odpowiada tym samym za studzienki. Studzienka na ulicy Kosieczyńskiej została dziś 

naprawiona (zalepiona), ale jednocześnie kratka ściekowa została przykryta i wyrównana.   

Uzgodniliśmy, że wraz ze Starostwem Będziemy realizować zadanie. Dokumentację 

remontową wykona Gmina (powiat jest właścicielem drogi). Chcielibyśmy zlikwidować 

dotychczasowe kratki ściekowe i zastąpić je zrobieniem wpustów. 

Radny Grzegorz Woźniak zapytał o drogę znajdującą się przy cmentarzu pod mostami, czy 

jest szansa na remont? 

Burmistrz Zbąszynka odpowiedział, że Gmina jest właścicielem drogi, na ten moment brak 

środków w budżecie. 

 

Przewodniczący  Rady Miejskiej Jan Mazur przypomniał, że została skierowana interpelacja 

z dnia 30.03 br. do Starostwa Powiatowego Świebodzinie w sprawie kratek ściekowych 

znajdujących się pod wiaduktami i  do dnia dzisiejszego brak jest odpowiedzi na wystosowane 

pismo. 

 

Burmistrz Zbąszynka dopowiedział, że uchwała  dotyczący osteoporozy, jest to projekt w 

100% refundowany przez firmy zewnętrzne.  

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji Rady przez czas 

trwania sesji był dostępny i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego treści. Następnie zarządził 

głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z LVI 

zwyczajnej sesji z dnia 28 sierpnia br. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 13 

radnych. 

/Rozkład głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/. 

 

 

Do pkt. 14 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1625 i zamknął LVII 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                               Przewodniczący obrad 

Anna Przybyła             Jan Mazur 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz Zbąszynka 

2. Sekretarz Gminy                                                                                                                                                                                                                                                 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 


